
Obecné zastupitel'stvo vo Svinici. 044 45 Košice-okolie

Z^PtsNICA
Zo zasadnutia OZvo §vinici konaného dňa 25.08.2023

Pritomní: Podl'a prezenčnej listiny

Program:
1) Privitanie
2) Určenie zapisovateťa a overovateťov zápisnice
3) Správa o vykonanom audite za rok 2022
4) Prehodnotenie podaných žiadostí o NFP pre rok 2023
5) Prevádzka v ZŠ pre školský rok2023l24
6) Prerokovanie podaných žiadostí
7) Rózne
8) Záver

Starosta obce privítal prítomných poslancov OZ ahostí na zasadnutí a oboznámi1 ich
s programom.
Za navrhovatel'ov boli zvolení: Júlia Čigášová a Veronika Petho Szoke, za overovateťov:
Štefan Žol.ru a Marek Molrxír a zapisovateťka p. Darina Ňulasyová.

V ďalšom bode starosta predniesol kontrolu uznesení. P. Jakabová oboznámila pdtomných
poslancov so správou o l,rykonanom audtte za rok 2022, kto4ý prebehol v mesiaci máj 2023,
V ďalšom bode starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov o realizácii
projektov, ktoré boli naplánované pre rok 2023. V súčasnosti prebieha výstavba vlýtlaku
kanaliácie v časti obce Svinica-Ďurkov /prostriedky z OP Ludské zdrole - MV SR/, kde je
plrirrované ukončenie 31.10,2023. Ďalej prebieha výstavba vodovodnej siete a vodojemu
v obci Ďurkov, kde je tiež termín ukončenia 3 i .10.2023.
Prostredníctvom MAS Olšava-Torysa bola schválená pre obec rekonštrukcia parkovacich
priestorov pred OcÚ, ktoru je nlíné zrealizovať tiež v tomto roktl. Z dóvodu obdržania
oznétrnenia o pridelení finančných prostriedkov na pokračovanie realizácie výstavby
kanalizácie v obci /Environmentálny fond./ , stíríosta obce informova| pos|ancov o skutočnosti,
že nie je možné realizovat' rekonštrukciu miestnej komunikácie od časti - križik súpisné číslo
191 až po rómsku časť obce z dóvodu, že v budúcom roku by došto k jej narušeniu.
Vzhťadom k tomu, že obec by čerpala prostriedky z fondov, rea|izácia akýchkoťvek úprav
novej komunikácie nie je možná, Ďalej informoval o projekte zvýšenia kapacity MŠ, ktorú
mala obec v pláne realizovať počas prázdnin. Z dóvodu neskorého doručenia oznámenia
o schválení dotácie a ozniimenia firmy o časovej tiesni /termín ukončenia píác 3|.10.2023l,
obec odstúpila od uzatvorenia zmluvy na uvedený projek:t .

V ďalšom bode starosta obce informoval o počte žiakov v ZŠ na nasledujúci školský rok na
základe oznérnerria riaditeLa. Z dóvodu neustáleho poklesu žiakov je v budúcnosti ohrozená
prevádzka ZŠ v obci.

Ďalej starosta požiadal poslancov o stanovisko k žiadosti p. Harčára,
s podnikateťským zámerom firmy na otvorenie lomu v k.ú. obce Svinica. Predniesol žiadost'
p. Skladaného o zámenu parciel č. I'74 ,,C* o výmere 85 m2, ktorá je v jeho vlastníctve a.ie



súčasťou veíejného priestranstva pod existujúcim chodníkom k NKP za parcelu 4/1 1 ,,C"
o výmere 85 m2, ktorá je vo vlastníctve obce. Ďalej preniesol žiadost' firmy JUCON
o podanie žiadosti na SPF obcou, parcela č. 86212 o výmere 7763 m2 a parcela čís1o 817/25
o l"ýmere 1107 m2, ktorá je vo vlastníctve SR, na ktorých je umiestnená komunikácia, ktorá
je vo vlastníctve štátu a súvisí s podnikatel'ským zámerom pre vytvorenie lokality pre IBV na
rozhraní katastrov obcí Svinica a Bidovce. Všetky naklady súvisiace s realizáciou a prevodom
bude znášať firma JUCON.

Ďalej predniesol žiadost'firmy Philadelphia Scientific Slovakia s.r.o. o prenájom časti
parcely 924 ,,C" o výmere 398 m2 - zastavaná plocha, ktorá je vo vlastníctve obce pred
ob|ektom žiadateťa /bývalé PDl .

V róznom občania vzniesli pripomienku na odstrrinenie balíkov sena okolo rodinných
domov v časti obce Pod Kalapom, Taktiež upozornili na presahy konárov z priťahlých
nehnuteťností na miestnu komunikáciu v uvedenej lokalite, čím sa znižuje viditel'nosl'
a priechodnost'. Ďalej predniesli požiadavku, aby arnbulantný predaj bol prevádzaný aj
v homej časti obce. Starosta obce informoval poslancov o pridelení finančných prostriedkov
z Environmentálneho fondu na pokračovanie kanalizácie v obci na rcky 2024-2026 ataktiež,
navrhol na brrdúcc zasadnutie prizvať pracovníčku Školského úradu Bidovce a právneho
zástupcu obce.


